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Bevarande av befintliga trädgårdar i Rågsveds servicehus 
 
På taken av låghusen i Rågsveds servicehus på Rågsvedsslingan finns det vackra 
trädgårdar som idag sköts av en anställd trädgårdsmästare. När beslut nu tagits om att 
fastigheten ska renoveras för att inhysa Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning är oron 
för trädgårdarnas framtid stor hos de boende. 
 
 
 
Jag vill därför fråga följande: 
 

1. Hur kommer de befintliga trädgårdarna att skyddas under den pågående 
renoveringen? 
 

2. Kommer de befintliga trädgårdarna att bevaras och underhållas under renoveringen? 
 

3. Finns det planer för hur trädgårdarna ska tillgängliggöras för allmänheten framgent? 
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